

တစ်စားထိုင်မာဂျာထိုင်ကွာတက်ကွာထွဲမာကဆွဲကဆွဲတက်လီတက်ကျအခိုင်ယာတက်အိုင်သးတက်ရဲတက်ကျ

လါမု၊ ၂၀၁၂

တက်ကရါကရီ/အတက်သုဉ်ထိုင်ဆီလီသး

#	တက်ဖဲးတက်မာ	ပုၤမာတက်ဖိလါအိုင်ဒီးမူဒါ	တက်အိုင်သးလါကတီခဲအံၤ	တက်မာလါပုၤတက်ပညိုင် အမုၢ်နံၤ
၁	တက်ဒူးအိုင်ထိုင် ပုၤဟ့ၣ်ကုၣ်တက်ကမ်းတံၣ်လါ အပုၣ်ယုၣ်ဒီး ပုၤကွၢ်ထွဲမာကဆွဲတက်ကိးကရီလါ အဖဲးလါတက်မာဆါကတီၤသါခါလါကရီအပုၤလါအကမာမာဟ့ၣ်ကုၣ်တက်ဟ့ၣ်လါတက်ဂီၤလါ PRM တက်ဟံၣ်ဖျါတဖၣ်အပုၤ ဒီးဟ့ၣ်အါထိုင်တက်ဟ့ၣ်ကုၣ်တဖၣ်လါ ကမာလီၤတံၣ်ဝဲလါ တက်ဟံၣ်လုၢ်ဟံၣ်ပုၤတက်ဒီးတက်ဟံၣ်ကဲတဖၣ်န့ၣ် မုၢ်တက်ဂီၢ်ခိုင်ထံးလါ အရူဒိုင်လါ ဝဲၤကျါအခိုင်အယါတက်အိုင်သးအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ။	ကမ်းတံၣ်လါအဘၣ်ကွၢ်ထွဲပာဆုၢ်တက်န့ၣ်ကွၢ်ထွဲပာဆုၢ်တက်ဆီလီၤဟံၣ်လီၤကမ်းတံၣ်အံၤန့ၣ်လီၤ။	တက်စးထိုင် ဒူးအိုင်ထိုင် ပုၤဟ့ၣ်ကုၣ်တက်ကမ်းတံၣ်ဖိတဖၣ်ဒီးတက်စးထိုင်မာ တက်အိုင်ဖိုင်ဖဲ လါဒိုင်ဝဲဘၣ် ၁၅ သီ န့ၣ်လီၤ။ ကမ်းတံၣ်ရဲကျဲၤဝဲလါ ကထံၣ်လီၤသးခံန့ၣ်တဘျီတုၤလါ ၂၀၁၂ အလက်တစုန့ၣ်လီၤ။	ဝံၤလဲ
၂	တက်ကွၢ်ကဒါကွၢ်တက်ဟ့ၣ်လီၤတက်မာအကျါအကျဲတဖၣ်လါ ကမာလီၤတံၣ်တက်မာလါ တက်ဟ့ၣ်လီၤတက်မာတဖၣ်လါ အထဲသိးတုၤသိးန့ၣ်လီၤ။	တက်ကွၢ်ထွဲမာကဆွဲတက်အပုၤန့ၣ်တက် Darius Dixon, FS HR အပုၤန့ၣ်တက် Tracy Agnew, OHR ပုၤန့ၣ်တက်အခိုင်အဟ့ၣ်တက်ဖဲးတက်မာဒီးတက်ဟံၣ်လီၤပုၤမာတက်ဖိ Noreen Montgomery, OHR ပုၤမာတက်ဖိဒီးတက်ပာဆုၢ်ကွၢ်ထွဲ တက်ရူလီၢ် Chris Chiron	နီၣ်ထိုင်တက်ဂီၢ်ခါ- တက်သူးပုၤကညီအလီၤလါ တက် မာလီၤကဝီၤပုၤန့ၣ် တက်ဟံၣ်ပတုၣ်အီၤဖဲလါယုၤလဲ, ၂၀၁၁ မ့တမ့ၢ်ဘၣ်လါမုၢ်ကျါဝဲၤကွၢ် တက်လိုင် ဘၣ် မ့တမ့ၢ်တက်ဟ့ၣ်လီၤတက်ဂီၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ။ တက်မာဝဲၤကွၢ် တက်မာအကျဲတဖၣ် လါဘၣ်ကွၢ်ကွၢ်အီၤဝဲၤတဖၣ်န့ၣ်ဘၣ်တက်ကွဲးပတြီၢ် ယာ်အီၤန့ၣ်လီၤ။	လါယုၤလဲ ၃၁, ၂၀၁၂
၃	ယုၤသုဉ်ညါသမံသမိးကွၢ်တက်မာအဆါကတီၤဒီးတက်ဟံၣ်လီၤတက်ဆါကတီၤလါကဆါတံၣ်တက်မာအကတီၤဝဲလါကရီအလိုင်ဘၣ်ဝဲအသိး မ့တမ့ၢ် တက်ဆီတလဲတက်မာအဆါကတီၤမုၢ်သုအယံ, တက်မာအါထိုင်တက်မာအဆါကတီၤလါ မုၢ်ဆါခိအကတီၤသုဝဲန့ၣ်လီၤ။	ပုၤဟ့ၣ်ကုၣ်တက်ကမ်းတံၣ်	တွဲဆီလီၤဟံၣ်လီၤသးကွၢ်ဂီၤတဖၣ် ဘၣ်တက်မာလီၤကွၢ်အီၤဒီးဟံၣ်အီၤဒီးတက်ပနီၣ်တခါအသိးလါပတက်ကရါကရီတဖၣ်န့ၣ်လီၤ။ တက်ထာဖိုင်တက်ဂီၢ်တကျါတဖၣ်ဝဲၤ တက်ဖဲးဒီးနီၤဖးအီၤဒီးတက်ဒူးအိုင်ထိုင် တက်ဟ့ၣ်ကုၣ်ဟ့ၣ်ဖးတဖၣ်န့ၣ်လီၤ။	လါအီၤကူး ၃၁, ၂၀၁၂
၄	သမံသမိးကွၢ် တက်ကွၢ်ထွဲမာကဆွဲကဆွဲအတက်ကရါကရီ အတက်သုဉ်လီၤဆီလီၤသးတက်ကွၢ်။	FS HR အပုၤန့ၣ်တက် Tracy Agnew OHR အပုၤန့ၣ်တက်လါ တက်နီၤဖးကရီဒီးတက်နီၤလီၤတက် အဂီၢ် Jessica Moore ပုၤန့ၣ်တက်အခိုင်ခံ Carolyn Elfland OHR ပုၤမာတက်ဖိဒီးတက်ပာဆုၢ် အပုၤဟ့ၣ်ကုၣ်တက် ပုၤန့ၣ်တက်အပုၤဟ့ၣ်ကုၣ်တက် Chris Chiron	တက်ကတံၣ်ကတီၤဒီးမာတက်သမံသမိးန့ၣ်လီၤ။	လါအီၤကူး ၃၁, ၂၀၁၂

#	တမ်းဖမ်းတမ်းမာ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤတၢ်ပညိၣ် အမုၢ်နံၤ
၅	တၢ်ကွၢ်ထံသံခဲက့ၤတၢ်ပၤဆၢမၤကဆဲးကဆိအလၢလဲတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢကဆၢတၢ်ယုက့ၢ်ဝဲ မ့ၢ်တၢ်ဟ့ၣ်လၢလဲအတၢ်လီၤဆီလၢ တၢ်တူၢ်လိာ်အီၤတသ့တဘျီအိၣ်ခါန့ၣ်လီၤ.	OHR အပုၤန့ၣ်တၢ်လၢ တၢ်နီၤဖးကရၢၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ် အဂီၢ် Jessica Moore EEO/ADA မူဒါခိၣ် Ann Penn	တၢ်ဆဲးတၢ်သမံသမိးတၢ် အတၢ်မၤန့ၣ်လီၤ.	လၢယုၤ ၃၀, ၂၀၂၂
၆	မၤတၢ်ယုသ့ၣ်ညါပုၤစူးကိတၢ်အတၢ်သ့ၣ်မံသးမုၢ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်မၤတဖၣ်အကိၢ်အစီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ယုထံၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်/ တၢ်ခဲကွၢ်စီၤကွၢ်က့ၤတၢ်လၢ ၁-၂ နံၣ်လၢ ကဆၢတၢ်ဒီးကွၢ်ကဒါက့ၤတၢ်လၢ ၁-၂ နံၣ်အတီၢ် ပုၤန့ၣ်လီၤ.	FS ပုၤန့ၣ်တၢ်အိၣ်	တၢ်သမံထံလၢ တၢ်မၤအီၤလၢ တယံာ်ဘၣ်န့ၣ် မ့ၢ်ဝဲလၢမၢ်ရှး ၂၀၁၁ န့ၣ်လီၤ.	မၢ်ရှး ၂၀၁၃
၇	ဒိတၢ်ဟ့ၣ်ခွဲးအသိးဒီးမၤတၢ်ယုသ့ၣ်ညါကွၢ်တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢ တၢ်ပာ်ဖျါထီၣ် PRM လၢ တၢ်မၤအူန့ၣ်မၤတၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ပာ်ထံနီၤဖးတၢ်လၢတဖိးသဲး, လၢမ့ၢ်အဖိးမံလိာ်ကိာ်အသးဒီး PRM တၢ်ပာ်ဖျါစူသ့ၣ် မ့တမ့ၢ် ဒီးသ န့ၣ်ထီၣ်အသးလၢတၢ်ဖိးတၢ်မၤတၢ်အိၣ်သးအဂၤအတၢ်ဂ့ၢ်ကိာ်တဖၣ်လၢ ဘၣ်တၢ်ပာ်ဖျါထီၣ်အီၤဆူ ပအိၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon FS HR ပုၤန့ၣ်တၢ် Tracy Agnew OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢတၢ်ရဲလိာ်အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron EEO/ADA မူဒါခိၣ် Ann Penn	မၤတၢ်သမံသမိးအဖၤမ့ၢ်	တၢ်ဆဲးမၤအီၤထီၣ်
၈	ကွၢ်ကဒါက့ၤန့ၣ်ပုၤတၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်မၤကဆိအတၢ်မၤတဖၣ် အတၢ်သိၣ်တၢ်သီဒီးဖိလဲစံၣ်တဖၣ်လၢ ကမၤလီၤတၢ်လၢ ကလီၤကလီၤသးဒီးဖျါစိမိၤအဖိလဲစံၣ်တဖၣ် ဒီးတၢ်မၤအကျဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey ပုၤကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢတၢ်ရဲလိာ် အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	ဖိလဲစံၣ်ကျဲသန့ဒီးတၢ်မၤအကျဲအကျဲတဖၣ် တၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤအီၤန့ၣ်လီၤ.	လၢယုၤ ၃၀, ၂၀၂၂

တၢ်ကိးတၢ်မၤဒီးတၢ်ဒီးငါပုၤမၤတၢ်ဖိ

#	တၢ်ဖဲးတၢ်မၤ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတိၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤ တၢ်ပညိၣ်အမုၢ်နံၤ
၁	တၢ်ကွၢ်ကဒါကွၢ်တၢ်ကိးပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ဒီးငါတၢ်အကျိၤအကျဲတဖၣ်, လၢအပၣ်ယုၣ်ဒီးတၢ်လိၣ်လၢတၢ်မၤအဂီၢ်ဒီးတၢ်သံကွၢ်ခဲးဆၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ, လၢပုၤမၤတၢ်ဖိလၢ အကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်တဖၣ်လၢ ကမၤလီၤတၢ်တၢ်ကိး ပုၤကညိတဖၣ်လၢ အဖိးမံလိၣ်သးဒီးပၣ်စိမိၤအဖိလစံၣ်ဒီးပုၤနီၢ်တဂၤလၢ တၢ်ဒီးလဲအိၣ်တဖၣ်လၢပုၤဒီးပတၢ်ဆဲးကျဲဆဲးကျိဒီးတၢ်မၤတၢ်ဖဲးတၢ်မၤအတၢ်လိၣ်ဘၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	OHR ပုၤန့ၣ်တၢ် အိၣ်အဟ့ၣ်တၢ်ဖဲးတၢ်မၤဒီးတၢ် ဟ်လီၤ ပုၤမၤတၢ်ဖိ Noreen Montgomery, FS HR Trish Batchelor OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤတၢ်ရဲလိၣ် အပုၤဟ့ၣ် ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်မၤအိၣ်ထီၣ် တၢ်အကျိၤအကျဲလၢ တၢ်ဆီလီၤဟ်လီၤအိၣ်တဖၣ်လၢ တၢ်ကဒီးလဲပုၤမၤတၢ်ဖိတၢ်တၢ်ဒီးပုၤမၤတၢ်ဖိထီၣ်ဘိတဖၣ်လၢ အပၣ်ယုၣ်ဒီး HR အတၢ်ပၣ်ယုၣ်မၤသကိးတၢ်, လၢဘၣ်တၢ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်ဒီးတၢ်မၤလိၣ်ထီၣ်ဖးထီၣ်အိၣ်လီၤ. ပုၤမၤကဆိတၢ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ထွဲတဖၣ်လၢအပၣ်ယုၣ်မၤသကိးတၢ်လၢ တၢ်ဒီးလဲတၢ်တဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်အိၣ်လၢ တၢ်မၤလိၣ်တဖၣ်ဝံၤလဲန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွၢ်ကဒါကွၢ်တၢ်ကိးတၢ်မၤဒီးတၢ်သံကွၢ်တဖၣ်လၢ တၢ်မၤကဆိတၢ် အတၢ်မၤလၢ အပတီၢ်ကိးခါအပူၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤကျဲတဖၣ်တၢ်ကဆၢတၢ် တၢ်ကစူးကါအိၣ်ဒီးကွၢ်ထွဲကဒါကွၢ်အိၣ်တဖၣ်တၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	လၢပုၤ

တၢ်ကွၢ်ထွဲပၤဆုၤတၢ်ဖဲးတၢ်မၤ

#	တၢ်ဖဲးတၢ်မၤ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတိၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤ တၢ်ပညိၣ်အမုၢ်နံၤ
၁	မၤပုၤနီၢ်တၢ်ပၤဆုၤတၢ်ဖဲးတၢ်မၤအကျိၤအကျဲတဖၣ်လၢ ကပျဲ ပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်လၢ ကဟ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ခိဆၢတဖၣ်လၢတၢ်ကဘိဘၣ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်အိၣ်သ့ဒီးဖျိ တၢ်မၤအိၣ်တဖၣ်ဒီးပုၤပၤဆုၤတၢ်ဖိတဖၣ်ဒ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျိၤလၢ တၢ်မၤဆိအိၣ်အသိးန့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤကွၢ်ထွဲ တၢ်ရဲလိၣ် အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်မၤလၢပုၤ တၢ်တၢ်ကျိၤ ခိဖျိတၢ်မၤကွၢ်အဆိ FY' ၁၂-၁၃	လၢပုၤ

၂	ကွက်ကဒါကွေးဘိုဘဉ်မဂ္ဂါထီၣ်ကွဲ တၢ်ကွဲၤထွဲမၤကဆိတၢ် အလီၢ်အလၢတဖၣ် အမူဒါတၢ်ဟံၣ်ဖျါန့ၣ်တက့ၢ်.	FS HR Trish Batchelor OHR အပူၤန့ၣ်တၢ်လၢ တၢ်နီၤဖးကရူၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ်အဂီၢ် Jessica Moore OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ဟဲၣ်ဆၢကွဲၤထွဲ တၢ်ရဲလီၢ်အပူၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	ပုၤမၤကဆိတၢ်ဒီးပုၤကွဲၤထွဲတၢ်အတၢ်န့ၣ်ကျဲအလီၢ်အလၢအတၢ်ဟံၣ်ဖျါတဖၣ် ဘဉ်တၢ်ကွဲးကဒါကွဲအီၤဒီးတၢ်မၤလိၣ်ထီၣ်ဖးထီၣ်အီၤဝံၤလဲၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤ, ပုၤကွဲၤထွဲမၤကဆိတၢ်, ကရၢခိၣ်ဒီးဟီၣ်ကဝီၤဖဲန့ၣ်ကွဲၢ် အလီၢ်အလၢ တဖၣ် တၢ်ကွဲးကဒါကွဲအီၤဒီးဟံၣ်ကရူၢ်အီၤလဲၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွဲၤထွဲမၤကဆိတၢ်အတၢ်မၤတဖၣ် ဘဉ်တၢ်ကွဲး ကဒါကွဲ	လါမ့ ၃၁, ၂၀၁၂
၃	လၢတၢ်ကဒူးန့ၣ်တၢ်ခံကွဲၤစီၤတၢ်သ့ဟံးမူဒါတဖၣ် မၤလီၤတၢ်ဝဲလၢ “ကရူၢ်အတၢ်မၤသကိးတၢ်တဖၣ်ဒီးတၢ်သ့တၢ်ဖဲးတၢ်မၤစဲၣ်နီၤ” အတၢ်မၤခိၣ်သ့ၣ်တဖၣ်လၢ တၢ်စူးကါယုၣ်အီၤလၢတၢ်ကွဲၤမၤကဆိတၢ်မၤအတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲတဖၣ် အပူၤ, ဒီး“တၢ်မၤအခိၣ်”တဖၣ်အတၢ်သိၣ်တၢ်သိၣ်တၢ်မၤကျဲခိၣ်သ့ၣ်မ့ၢ်ဝဲ တၢ်ကဘဉ်ဒူးအိၣ်ထီၣ်ဟံၣ်ဖိၣ်ယုၣ် တၢ်ကွဲၤထွဲမၤကဆိတၢ်မူဒါခိၣ် အတၢ်မၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲန့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ဟဲၣ်ဆၢကွဲၤထွဲ တၢ်ရဲလီၢ်အပူၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်ကမၤလိၣ်ထီၣ်ဖးထီၣ်တၢ်ဆိတလဲတဖၣ်ဖဲ လါယူၤလဲ ၂၀၁၂ အတၢ်မၤအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲအပူၤန့ၣ်လီၤ.	လါယူၤ ၃၀, ၂၀၁၂

တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိဒီးတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျါတဖၣ်

#	တၢ်ဖဲးတၢ်မၤ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤတၢ်ပညိၣ်အမုၢ်န့ၣ်
၁	ဒူးအိၣ်ထီၣ် တၢ်မၤမူဒါခိၣ်အတၢ်ဒိၣ်ထီၣ်လၢထီၣ်တၢ်အတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲလၢတၢ်မၤန့ၣ်တၢ်လၢတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အဂီၢ်တဖၣ်/တၢ်ကွဲၤထွဲမၤကဆိတၢ်မၤအတၢ်မၤမူဒါခိၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	FS HR ပုၤဟ့ၣ်တၢ်မၤလိ Ray Doyle OHR အပူၤန့ၣ်တၢ်အဒိၣ်လၢတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီးတၢ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်တၢ်သ့တၢ်ဘဉ် Kathy Bryant OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ဟဲၣ်ဆၢကွဲၤထွဲ တၢ်ရဲလီၢ်အပူၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	ပုၤမၤကဆိတၢ်အဟီၣ်ကဝီၤဖဲန့ၣ်ကွဲၢ်တဖၣ်ဒီးပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤတဖၣ် မၤပုၤ “ခဲရိၣ်လဲန့ၣ် တၢ်ဟဲၣ်ပြဲးအတၢ်သ့ၣ်ထီၣ် ဂံၢ်ထံးတဖၣ်” အတၢ်မၤလိဒီးဘဉ်တၢ်ဆဲးလီၤအမံၤလၢ တၢ်မၤဒိၣ်ထီၣ်လၢထီၣ် တၢ်မၤ လၢ ၂၀၁၂ နံၣ်ဒီတနံၣ်ညါအပူၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ရဲၣ်ကျဲဟံၣ်န့ၣ်တလ့ၢ်တဘျီအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲတုၤလၢ (Fall) ၂၀၁၂ လီၤ.	နိၣ်ဝုဘၢၣ် ၃၀, ၂၀၁၂
၂	တၢ်လိၣ်ဘဉ်တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိထီၣ်ကဒါကွဲၤတၢ်မၤလိဆူ တၢ်ကွဲၤထွဲမၤကဆိတၢ်အပူၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ဟဲၣ်ဆၢကရူၢ်ဖိတဖၣ် (မ့ၢ်လိၣ်ယုၣ်ဒီးပုၤကျိးထံတၢ်) လၢတၢ်ဟ့ၣ်ပလီၢ်အဆၢကတီၢ်လၢ အသ့တမၤတံၢ်တၢ်မၤအန့ၣ်တၢ်ဒီးတၢ်ဟံးဖးနီၤဖးတၢ်အဆၢလၢ အပၣ်ယုၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျဲလၢအဘဉ်ထွဲဒီးပုၤစီမိၤအကျဲသန့ဖိလဲစံၣ် လၢအဘဉ်ထွဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. (ဖိလဲစံၣ်လၢအတြီတၢ်မၤအန့ၣ်ပယုၣ်ဒီးတၢ်ဝဲထံးနီၤဖးတၢ်အဆၢ, SPA တၢ်ဆိးထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ဖိလဲစံၣ်, တၢ်အိၣ်ယၢၤဂံၢ်ထံးလၢကွဲၤကရူၢ်ပုၤ, တၢ်ကဆိးထီၣ်တၢ်သးတမ့ၢ်အဂ့ၢ်, တၢ်ရူသ့ၣ်, တၢ်တြီဆၢတၢ်ဟ့ၣ်ကုၣ်ကတီၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	FS HR တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိမူဒါခိၣ် Ray Doyle EEO/ADA ဝဲၤဒီး Camille Brooks OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ဟဲၣ်ဆၢကွဲၤထွဲ တၢ်ရဲလီၢ်အပူၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်မၤလိအလံၢတီၤယု န့ၣ် ကဘဉ်တၢ်ကွဲးအီၤဖဲတၢ်ကီၢ်ခဲအဆၢကတီၢ်န့ၣ်လီၤ.	လါအီကူး ၃၁, ၂၀၁၂

#	တမ်းဖမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိဉ်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိဉ်သးလားကတီးခဲအံ	တမ်းမာလားပုတမ်းပညိဉ်အမုာ်နံ
၃	တမ်းကဟ့ဉ်လီဒီးတမ်းလိဉ်ဘဉ်တမ်းသိဉ်လိအဲကလံးကျိဉ်ဒီးကျိဉ်ခဲ ကျိဉ်တကျိဉ် (ESL) အတမ်းရဲဉ်တမ်းကျဲလား ပုမာတမ်းဖိလား တဲအဲကလံးကျိဉ်တဘဉ်တဖဉ်, ဒီးအလီဒီးအိဉ်ဝဲအသီးန့ဉ်လီဒီး.	တမ်းကွာ်ထွဲမာကဆိတမ်းအပုန့ဉ်တမ်း Darius Dixon FS HR တမ်းဟ့ဉ်တမ်းသိဉ်လိမူဒါခိဉ် Ray Doyle OHR ပုမာတမ်းဖိဒီးတမ်းပာဆုာ်ကွာ်ထွဲ တမ်းရဲလိဉ်အပုဟ့ဉ်ကူဉ်တမ်း Chris Chiron	တမ်းမာတမ်းယုသ့ဉ်ညါဘဉ်ယးကျိဉ်အတမ်းသ့တမ်းဘဉ်တဖဉ် ဆဲးမာအသးန့ဉ်လီဒီး. ESOL အတမ်းမာလီ ၁၂ နံ လာပုမာတမ်းဖိ ၅၂ ဂါအကီန့ဉ်ဝဲတံးလဲလား လါအုဉ်ဖိ ၆ သိန့ဉ်လီဒီး. တမ်းသိဉ်လိခဲဘျိတဘျိအကီ ကစးထီဉ်ဝဲဝဲ လါအုဉ်ဖိ ၁၆ သိန့ဉ်လီဒီး.တမ်းဟ့ဉ်ကွာ်တမ်း ဟံသ့ဉ်ဟံသးတဖဉ်လား တမ်းမာလီတတပတီးအကီလား ပုမာလီတမ်းဖိတဖဉ်န့ဉ်တမ်းကဘဉ် ဟံဖိဉ်ကွာ်အီလား လါအုဉ်ဖိ ၁၁ သိန့ဉ်လီဒီး.	လါယုာ် ၃၀, ၂၀၁၂
၄ က. ခ. ဂ.	ဒူးအိဉ်ထီဉ်တမ်းသ့ဉ်ထီဉ်တမ်းကရါကရိအသးအတမ်းမာကျဲတဖဉ်လား ကယုဉ်လီဒီးဘဉ် တမ်းဆဲးတမ်းလားအတမ်းဂုာ်တဖဉ်ဒီးမာဂုာ်ထီဉ် တမ်းပာတမ်းဆုာ်/ပုမာတမ်းဖိအတမ်းဂုာ်တဖဉ်န့ဉ်လီဒီး. တမ်းမာနီဉ်ထီဉ်လဲထီဉ် ကရါမိအတမ်းဘဉ်သးအကျဲခိဉ်သ့ဉ်လား တမ်းထာယုဉ်ဒီးတမ်းဘျိဘဉ်မာဂုာ်ထီဉ် တမ်းဆဲးတမ်းလားအတမ်းဂုာ်တဖဉ်ဒီးမာဂုာ်ထီဉ် တမ်းပာတမ်းဆုာ်/ပုမာတမ်းဖိအတမ်းဂုာ်တဖဉ်န့ဉ်လီဒီး. တမ်းပညိဉ်ဒူးအိဉ်ထီဉ် ပုဟ့ဉ်ပုမာတမ်းဖိတမ်းသိဉ်လိလား တမ်းကနံပာ်ဖိလစံဉ်ဒီးတမ်းသ့တမ်းဘဉ်လားတမ်းဒူးအိဉ်ထီဉ် နီကစာ်/တမ်းသ့ဉ်ထီဉ်တမ်းကရါကရိအကံးအစီတဖဉ်ဒီးတမ်းကဆဲးဟ့ဉ်အီ တမ်းမာလီ ထီဘိတဘိယုာ်ယီ, လားကမာဆူဉ်ထီဉ်တမ်းသ့ဉ်ညါနံပာ်ဒီးကမာဂုာ်ထီဉ်ဝဲ တမ်းဆဲးကျိးဆဲးကျါအတမ်းသ့တမ်းဘဉ်တဖဉ်န့ဉ်လီဒီး. ယုထံဉ်သမံသမိးတမ်းမာကရါလား တမ်းလိဉ်ဘဉ်အီလား ဟံဉ်ကဝီလီဒီးအိဉ်တဖဉ်လား ကမာနံအါထီဉ်တမ်းမာလီ အကီန့ဉ်လီဒီး.	ပုမာဆုာ်တမ်းကမံးတံး ကဒူးအိဉ်ထီဉ် တမ်းဟ့ဉ်ကူဉ်တဖဉ်လားကစးထီဉ်မာ ၄ (က) ဒီး ၄ (ခ) အကီလီဒီး. လား ၄ (ဂ) အကီ, FS HR အပုန့ဉ်တမ်း Tracy Agnew တမ်းကွာ်ထွဲမာကဆိတမ်းအပုန့ဉ်တမ်း Darius Dixon	တမ်းတိဉ်ကျဲအဒိဉ်ထံးအကျဲတခါလား ဘဉ်တမ်းမာနီဉ်ထီဉ်လဲထီဉ် တမ်းဟ့ဉ်ကူဉ်ကမံးတံးန့ဉ်မာဝဲ တမ်းပဉ်ယုဉ်လား တမ်းယုပုမာလားကဟဲ ပုမာမာဆိဒီး ကွာ်ထွဲတမ်းအတမ်းမာမူဒါခိဉ်န့ဉ်လီဒီး. တမ်းတိဉ်ကျဲအဂါတဖဉ်ကစးထီဉ်အသးလား လါမာရဲးန့ဉ်လီဒီး.	လါယုာ် ၃၀, ၂၀၁၂
၅	ကွဲးကျိဉ်ထံလံဉ်တိလံဉ်မိ/ဖိလစံဉ်လား အရဲဒိဉ်တဖဉ်ဆူ ကျိဉ်သားကျိဉ်လားညီနံပုမာတမ်းဖိလားအမာတံးဝဲ တမ်းကွာ်ထွဲကဆဲးကဆိတမ်းမာအိဉ်အါဝဲ (စပုဉ်ကျိဉ်, ပယံးဒီးကညီကျိဉ်တဖဉ်)န့ဉ်တကွာ်.	OHR အပုမာတမ်းဖိ FS HR အပုန့ဉ်တမ်း Tracy Agnew	PRM အတမ်းဟံဖျါဒီးဖိလစံဉ်တဖဉ် လားအဘဉ်ယးဒီး တမ်းမာတရီတပါမာတံးတံးတံးဒီးတံးပဲဝဲထံနီပးးတဖဉ်ဘဉ်တမ်းကွဲးကျိဉ်ထံအီဒီးနီလီလဲသကံးဒီး တမ်းကွဲးကျိဉ်ထံနံ အတမ်းဟံဖျါထီဉ်တမ်းသးတမံဖိလစံဉ်ဒီးတမ်းမာဆါပယုလား တမ်းမာလီဖိလစံဉ် တဖဉ်အမာမုာ်န့ဉ်လီဒီး. ပုမာမာဆိ ကွာ်ထွဲတမ်းအပုမာတမ်းဖိတဖဉ်န့ဉ်လီဒီး. လံဉ်တိလံဉ်မိဖိလစံဉ်အဂါ တဖဉ်တမ်းကွာ်ကဒါကွာ်အီလား	တမ်းဆဲးမာတံး

#	တမ်းဖမ်းတာမာ	ပုၤမာတာဖိလာအိၣ်ဒီးမူဒါ	တာအိၣ်သးလာကတီၢ်ခဲအံၤ	တာမာလာပွဲၤ တၢ်ပညိၣ် အမုၢ်နံၤ
			ကကွဲးကျိၣ်ထံ အီၤ နိအလိၣ်ဘၣ်အသိးအဂီၢ် န့ၣ်လီၤ.	
၆	မာပွဲၤဒီးနီၤလီၤ SPA ပုၤမာတာဖိအလံာ်န့ၣ်ကျဲး ယုၣ်ဒီးကျိၣ်သာကျိၣ်လာ တၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံအီၤလာအမုၢ် ပုၤမာတာဖိလာ အအိၣ်လာ တၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံမာ ကဆိတၢ်မာတဖၣ် (စပုၣ်, ပယီၤ, ဒီးကညီကျိၣ်)တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	OHR အပုၤန့ၣ်တာအိၣ်လာတာဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီး တၢ်မာဂ့ၤထီၣ်တာသ့တာဘၣ် Kathy Bryant FS HR အပုၤန့ၣ်တာ Tracy Agnew	လံာ်န့ၣ်ကျဲးတဖၣ်ဘၣ်တာမာဝံၤက့ၤအီၤလာ OHR	လီၤ! ၃၁, ၂၀၁၂
၇	ဟ့ၣ်ပုၤကတီၢ်ကျိၣ်ထံတာဖိလာတာမာတာအိၣ်ဖိၣ်တဖၣ်ဖဲအလိၣ်ဘၣ်အခါ န့ၣ်တက့ၢ်.	ပုၤမာတာတာကမံးတံာ်ကဟ့ၣ်ကူၣ်အါထီၣ်တာဟ့ၣ်ကူၣ် တမံၤမံၤ	ဖဲတာထံၣ်လာအလိၣ်ဘၣ်အခါ တၢ်ကအိၣ်ဒီး ပုၤကွဲးကျိၣ်ထံတာတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်အာၣ်လီၤဘၣ်ယး တၢ်ပၣ်ယုၣ်ဒီးလိတဲာ်တၢ်ကျိးထံတာဖိမာန့ၣ်ဘၣ်တာ မာန့ၣ်ယုၣ်အီၤန့ၣ်လီၤ.	တာဆဲးမာအီၤ

တာပုၤဖျဲး

#	တမ်းဖမ်းတာမာ	ပုၤမာတာဖိလာအိၣ်ဒီးမူဒါ	တာအိၣ်သးလာကတီၢ်ခဲအံၤ	တာမာလာပွဲၤ တၢ်ပညိၣ် အမုၢ်နံၤ
၁	ဆိကမိၣ်လာတာကမာတာအာၣ်လီၤဒီး UNC Safewalk မုတမုၢ် တၢ်ကရၢကရိလာအလီၤကလိာ်သးလာ ကဒုးအိၣ်ထီၣ်ဒီးပုၤခိးတၢ်တဖၣ်လာ ကွဲးကျိၣ်ထံတာသ့ထီၣ်အတာလီၤတၢ်ကျဲးတဖၣ်အဘၣ်စၢၤလာ ပုၤမာတာဖိလာ တၢ်မာအဆၢကတီၢ်သာကတီၢ်တကတီၢ်အဂီၢ် (တာမာန့ၣ် အီၤတာမာဖဲ မုၢ်နံၤဒိၣ်-မုၢ်လွံၢ်နံၤ စးထီၣ်လာ ဟါခိ ၁၁:၀၀ န့ၣ်ရံၣ်တုၤ လာဂီၤခိ ၃ န့ၣ်ရံၣ်)	တာကွဲးကျိၣ်ထံမာကဆိတၢ်အပုၤန့ၣ်တာ Darius Dixon OHR ပုၤမာတာဖိဒီးတာပုၤမာတာကွဲးကျိၣ်ထံတာရုလိာ် အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တာ Chris Chiron	တာကွဲးကျိၣ်ထံမာကဆိဟ့ၣ်ကူၣ်တာကမံးတံာ် န့ၣ်ဒီးသိးကမာဂ့ၤထီၣ်တာဘၣ်တာအဂီၢ် ကျိၣ်ကျဲးတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်ကတီၢ်သကိးတာဆူဗဲာ်ညါ န့ၣ်လီၤ.	လာပွဲၤ
၂	ယုၣ်သ့ညါလာတာကမာသကိးတာဒီး UNC Public Safety လာ ကမာလီၤတာအါထီၣ်လာ တၢ်ကဟးခိးတာဖဲ တၢ်လီၤလာတာဘၣ်ယိၣ် အိၣ်အါအလီၤဒီး/မုတမုၢ် ဖဲတာဆၢကတီၢ်တတီၢ်တီၤန့ၣ်လီၤ.	တာကွဲးကျိၣ်ထံမာကဆိတၢ်အပုၤန့ၣ်တာ Darius Dixon	ပုၤကွဲးကျိၣ်ထံပုၤန့ၣ်တာ ဆဲးကျါဖဲ Public Safety လာကယုၣ်သ့ညါ တၢ်ကဲထီၣ်သးသ့တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	လာပွဲၤ
၃	မာလီၤတာလာပုၤကွဲးကျိၣ်ထံမာကဆိတၢ်အပုၤမာတာဖိတဖၣ်အိၣ်ဒီးတာဂ့ၢ်တာ ကျိၣ်လာ ကဆဲးကျါ ComPsych, ဖဲအလိၣ်ဘၣ်ဖဲအခါန့ၣ်တက့ၢ်.	FS HR La-Kristyn McLean	EAP အတာဂ့ၢ်တာကျိၣ်အလံာ်ကတဖၣ် တၢ်ကွဲး ကျိၣ်ထံတာဆူ စပုၣ်, ပယီၤ, ဒီးပုၤကညီဒီး ရၢလီၤ အီၤလာ ပုၤမာတာဖိအဂၤတဖၣ်အကျါန့ၣ်လီၤ. EAP အတာတီၢ်ကျဲးန့ၣ် ဘၣ်တာဆိတလဲအီၤဆူ ComPsych ဖဲလာဖုၣ်တြုၤအါရံၣ် ၁ သီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံ လာပုၤကွဲးကျိၣ်ထံမာကဆိတၢ်အပုၤမာတာဖိတဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တာဟ့ၣ်ရၢလီၤဒီး တၢ်ဂ့ၢ်တာကျိၣ်တဖၣ်လာ ကဆဲးကျိးတာအဂီၢ် အသီတဖၣ်ဝံၤဝဲလဲန့ၣ်လီၤ. .	လာပွဲၤ